



Colonoscopy / Gastroscopy Packages 胃鏡／大腸鏡檢查套餐計劃

Only applicable to day cases 只適用於日間手術

	Gastroscopy 胃鏡檢查 (30 mins 分鐘)	Colonoscopy 大腸鏡檢查 (60 mins 分鐘)
Intravenous (IV) sedation 靜脈麻醉	HK\$4,800	HK\$5,800
Monitored anesthesia care (MAC) 監察麻醉	HK\$5,100	HK\$6,100

Terms and Conditions

Packages include: endoscopy unit service fee, selected anesthesia for MAC or sedatives and IV cannulation setup for IV sedation, carbon dioxide insufflation and related supplies, cardiac and blood oxygen saturation monitoring, dressing, oxygen inhalation, CLO test (for gastroscopy), accommodation in the short stay unit (standard ward), one DVD, one photo.

Packages exclude: endoscopist's procedure fee, in-patient care fee, pre- and post-procedure consultation fees, anesthetist's fee (if any), meals.

Remarks:

- 1) The above packages are only valid for day cases in the short stay unit (standard ward) and the procedures must be performed during the Endoscopy Unit's regular office hours which are from Monday to Friday and Sunday, between 08:00 and 16:30.
- 2) The endoscopy procedures are for examination or diagnostic purposes only.
- 3) For procedures performed under IV sedation, one sedative is provided for patients registered for the gastroscopy package, and two sedatives are provided for patients registered for the colonoscopy package.
- 4) Extra charges may apply under the following circumstances:
 - Procedures and examinations exceed their allotted time
 - Extra laboratory tests, examinations, or treatments not included in the package (involving procedures such as a polypectomy, haemorrhoid ligation, or biopsy).
 - Medication and medical supplies are excluded from the package
 - Emergency services beyond the scheduled elective procedure
 - Complications arise during the procedure
 - Procedure is not performed during the Endoscopy Unit's regular office hours, or takes place on Saturday or during hospital holidays. Please contact hospital staff for details.
- 6) Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road reserves the right to amend or change details of the above information without prior notice.

Bookings and Enquiries

For further information or to make an appointment, please contact us on (852) 3651 8627, or visit our website at www.hkah.org.hk.

條款及細則

費用已包括：內視鏡室費用、指定麻醉科藥物（只適用於監察麻醉）／鎮靜藥物及設置靜脈留置導管（只適用於靜脈麻醉）、二氧化碳注氣及所需物料、心臟及血氧飽和度監察、敷料、氧氣吸入、幽門螺旋桿菌測試（只適用於胃鏡）、日間護理病房（普通房）、DVD光碟及照片各乙張。

費用不包括：內視鏡醫生檢查前後診症、內視鏡程序及巡房費、麻醉科專科醫生收費（如有）、膳食。

備註：

- 1) 以上套餐計劃只適用於日間手術及日間護理病房（普通房），及有關程序須於內視鏡室正常辦公時間內（星期一至五，及星期日，上午8時至下午4時半）進行。
- 2) 以上內視鏡程序只適用於檢查和幫助確診。
- 3) 如使用靜脈麻醉，胃鏡套餐提供一類鎮靜藥物，大腸鏡套餐提供兩類鎮靜藥物。
- 4) 以下情況將收取額外費用，詳情請向本院職員查詢：
 - 內視鏡檢查超出所預定的時間
 - 計劃以外，另安排檢查、化驗、治療（如切除瘰肉、結紮痔瘡、抽取活組織等）
 - 使用計劃以外的藥物和醫療物品
 - 一般程序以外的緊急治療
 - 檢查過程中出現併發症
 - 於非內視鏡室辦公時間，或於星期六或醫院假期進行有關程序
- 6) 香港港安醫院—司徒拔道保留更改及刪改上述資料權利，而毋須另行通知。

預約及查詢

如欲進一步查詢或預約，歡迎致電(852) 3651 8627，亦可瀏覽本院網站 www.hkah.org.hk。